
Ungdomsråd 10/11- 09  
          Närvarande: Axel, Björn, Gustav, Andrea, Elias och Kulla. 
 

• Ordförande Axel hälsade välkomna 
 
• Gustav läste upp protokollet från förra mötet då Fredrik Morfeldt från 

Sveriges Ungdomsråd medverkade. 
 

• Info om U-råd på skolorna 
 

Björn, Gustav och Axel ska informera på Dacke v.48. De ska kolla med 
Robert, Scheman, Lärare… Ett utkast om hur man går till väga m.m. 
finnes.  
 
Andrea pratar med Eva och kollar av med Daniel. Info på Wasa planeras 
att hållas den 24 nov. 
 
Björn kollar med Daniel om vad han har bestämt/pratat om med Frits på 
Idekulla. Det ska ligga tidsmässigt ungefär som info`n på Dacke. 
 

• Vi beslutade att bordlägga frågan om kontakt med politiken tills nästa 
möte, eftersom att vi nu är eftertraktade från alla håll. 

 
• Magnus Lundin från Kulturverkstan vill gärna ta kontakten med U-rådet 

om samarbete om kulturmässan. Kulla ska bjuda in Magnus till ett av våra 
möten. 

 
• Kulla sa att hon ville lägga ut bilderna från stormötet men för att lägga ut 

bilder på personer under 18 år kräv skriftligt godkännande från 
föräldrarna. Kulla ska ev. fixa en blankett till detta. 

 
• Helen Hägglund från Korröprojektet kom till mötet. Hon informerade oss 

kort om vad det är hon jobbar med. Hon ville ha förslag på vad man kan 
göra för att locka fler ungdomar till Korrö. Vi bestämde att förlägga nästa 
möte ute på Korrö den 30 nov. samling vid kommunhuset kl; 8:30 

 
 
Innan vi skiljdes åt hann Elias berätta att han ska på intervju på Karolinska 
institutet för att (förhoppningsvis) komma in på läkarlinjen där.   
 

                                                       Mötets sekreterare; Gustav Hedin 


